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Abstract:

The subject matter of the memorandum deals with the Selling
someone else's property is one of the thorny topics on the
jurisprudence and legal reality, If a person acts in another person's
property and without his permission to sell, This is regarded as an
assault on the property of others, the thing that led to legal
legislation as well as jurisprudence to Provide protection to the real
owner that prevents others from assaulting his property by enacting
legal texts.

In this study, we have to show when we are in front of the sale of a
third party's property, which is available under several conditions,
We also highlighted the penalties for the sale of the property of
others and, exceptionally, the permissibility of such sales, Taking
into account that knowledge and clarity with the scientific honesty.
Résumé :

L’objet du mémoire porte sur la vente de la propriété de quelqu'un
d'autre est I’'un des sujets épineux sur la jurisprudence et la réalité
juridique, Si une personne agit dans la propriété d’une autre
personne et sans sa permission de vendre, Cela est considéré
comme une agression contre la propriété d’autrui, ce qui a conduit
a la législation juridique ainsi que la jurisprudence Mettre en place
une protection pour le propriétaire réel qui empéche les autres
d’agresser sa propriété en promulguant des textes juridiques.

Dans cette étude, nous devons montrer guand nous sommes devant
la vente de la propriété d’autres qui est disponible a travers
plusieurs conditions de base, Nous avons également souligné les
pénalités pour la vente de biens d’autrui, a titre d’exception, Cas
d’admissibilité de ce type de ventes en tenant compte des
connaissances et de la clarté et avec I’honnéteté scientifique.



